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Núm.: 73, sessió extraordinària  
Dia: divendres, 20 de gener de 2017 
Hora: 15:30h (1era convocatòria) i 16:00h (2ona convocatòria) 
Lloc: Sala de Reunions del Deganat de la Facultat de Física 
 
Assistents 
Joan Bech Rustullet PDI (Dept. FA) 
Ismael Benito Altamirano Estudiant 
Salvador  Bosch Puig PDI (Dept. FA) 
Valentí Bosch Ramon Altre PDI (Dept. FIQUA) 
Adolf Canillas Biosca Cap Estudis FIS / PDI (Dept. FA)  
Arturo Carnicer Gonzalez PDI (Dept. FA) 
Bernat Codina Sanchez PDI (Dept. FA) 
Bartomeu Fiol Núñez PDI (Dept. FIQUA) 
Lluis Garrido Institut de Ciències del Cosmos 
Jaume Garriga Torres PDI (Dept. FIQUA)  
Eugeni Grauges Pous Vicedegà / PDI (Dept. FIQUA) 
Montserrat Guilleumas Morell PDI (Dept. FIQUA)  
Atilà Herms Berenguer Degà 
Bruno Julia Diaz Altre PDI (Dept. FIQUA) 
M del Carmen Llasat Botija PDI (Dept. FIQUA)  
Mar Mellado Gállego PAS 
Federico Mescia PDI (Dept. FIQUA)  
Esther Pascual Miralles Vicedegana / PDI (Dept. FA)  
Josep Mª Paredes Poy PDI / Cap departament FIQUA 
Francisca Peiró Martinez PDI (Dept.EE) 
Josep Perelló Palou Secretari (Dept. FMC) 
M. Carmen Polo Trasancos PDI (Dept. FA) 
Eduardo Salvador Sole PDI (Dept. FIQUA)  
Francesc Salvat Gavaldà PDI (Dept. FIQUA)  
Josep Mª Solanes Majúa Vicedegà (Dept. FIQUA) 
Manuel  Varela Fernandez PDI / Cap Departament FA 

 
Excusen la seva assistència: 
Olga Tomàs Soto PAS 
Albert Díaz Guilera PDI (Dept. FMC) / UBICS 
Antoni Garcia Santiago PDI (Dept. FMC) 
Sònia Estradé Albiol Altre PDI (Dept. EE) 

Ordre	del	dia	
 

1. Aprovació de l'autoinforme de la CAI per a l'acreditació de cinc ensenyaments de Màster de la 
Facultat (any 2017). 

2. Torn obert de paraules 
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Desenvolupament	de	la	sessió	
 
1. Aprovació de l'autoinforme de la CAI per a l'acreditació de cinc ensenyaments de Màster de la 

Facultat (any 2017) 
 
El degà s’excusa per la precipitació en la convocatòria de la Junta de Facultat però calia aprovar 
d’urgència l’autoinforme que es presenta avui en la seva darrera versió. És un pas necessari per a 
l’acreditació dels cinc ensenyaments de Màster de la Facultat. El degà dóna pas a qui s’ha fet càrrec i ha 
liderat el procés d’acreditació: el doctor Josep Maria Solanes. El doctor Josep Maria Solanes posa en 
antecedents als assistents. Primer explica que el passat 17 de gener es va rebre l’aprovació oficial 
corresponents als ensenyaments de grau de Física i d’Enginyeria Electrònica i Telecomunicacions i del 
màster de Física de Partícules i Cosmologia que van acreditar-se l’any passat. Després procedeix a 
explicar l’estat del procés d’acreditació pels cinc altres màsters de la Facultat, els segueixen el procés 
d’acreditació aquest any acadèmic. Informa que la resposta de la comissió d’avaluació a l’autoinforme 
previ pels cinc Màsters ha estat força benigna, només ha calgut revisar punts menors a l’autoinforme 
penjat al web de la Facultat el passat 15 de desembre. La novetat respecte l’any passat és que 
l’autoinforme revisat s’ha d’aprovar per la Junta de Facultat abans de l’exposició pública i els terminis de 
l’Agència de Qualitat de la Generalitat (AQU) han estat molt apretats. L’informe revisat cal enviar-lo avui 
divendres 20 de gener. La visita de comité extern d’avaluació serà la propera primavera. Hi han sis 
estàndards que s’han d’aprovar i sembla que el comité d’avaluació actuarà de forma més suau que el de 
l’any passat. A diferència de l’any passat, tots els membres del comitè extern d’avaluació són de 
Catalunya. El doctor Josep Maria Solanes demana si algú té alguna pregunta o desitja algun altre 
aclariment. El vicedegà Eugeni Graugés pregunta sobre qui, com i quan s’acreditaran els programes de 
doctorat. El doctor Solanes respon que el procés encara està a les beceroles i afegeix que l’AQU esta 
molt enfeinada. La pròpia AQU està també en un procés d’acreditació com Agència. 
 
El degà procedeix amb la votació per assentiment. Tots els assistents mostren la seva aprovació a 
l’Autoinforme. El degà agraeix la feina feta pel doctor Solanes mentre que el doctor Solanes agraeix a la 
seva vegada tots els membres del comité d’avaluació intern per la seva dedicació. 
 
2. Torn obert de paraules 
 
El degà anuncia que el seu mandat està a punt d’acabar. El doctor Francesc Salvat pregunta si es coneix 
algun candidat. El degà respon que ell es pensa tornar a presentar, que no coneix cap altre candidat i que 
hi ha temps fins el proper dimecres per presentar candidatures. Les eleccions es celebraran en la Junta 
de Facultat del proper 15 de febrer. El doctor Salvat pregunta com ha quedat la configuració de l’equip 
deganal després de la reestructuració. El degà recorda que el nombre de vicedegans disminueix en un i 
es manté el secretari recordant, però, que un dels vicedegans és transversal, el de recerca. Aclareix 
també que el doctor Solanes ja va haver de deixar de ser vicedegà figurant formalment com a delegat del 
rector. Aquest és un aspecte a discutir amb el nou rector perquè existeix una feina més que notable en 
els processos d’acreditació que cal ser reconeguda. El Cap d’Estudis Adolf Canillas pregunta pels 
informes de seguiment dels ensenyaments. El doctor Solanes respon que, d’ara en endavant, els 
informes poden ser biennals. El doctor Solanes afegeix a la discussió un altre aspecte important de cara 
el futur. Explica que cada facultat hauria de tenir la seva pròpia oficina de qualitat que, a la seva vegada, 
també caldrà que estigui acreditada. 
 
El degà dóna per oonclosa la sessió. 
 
Acords 
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1. Aprovació de l'autoinforme de la CAI per a l'acreditació de cinc ensenyaments de Màster de la 
Facultat (any 2017) 

 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
     
El secretari 
 
 
 
 
 
 
Josep Perelló Palou 

Vist i plau del president 
 
 
 
 
 
 
Atilà Herms Berenguer 

 


